
Noot 1 (zie blz. 5289)

Interpellatievragen van het lid
Wijn (CDA) aan de staatssecreta-
ris van Justitie inzake criminele
illegalen.

1. Is het waar dat de vreemdelin-
genpolitie de afgelopen maanden
een paar honderd opgepakte, veelal
criminele, illegalen na een aantal
dagen weer heeft moeten vrijlaten?1

2. Hoe komt dit?
3. Deelt u de mening dat dit

onacceptabel is?
4. Onderschrijft u de reactie van

de IND dat «de problemen gesigna-
leerd (zijn), maar er komt nog geen
oplossing»?

5. Bent u alsnog bereid terstond
maatregelen te nemen om te
voorkomen dat criminele illegalen op
straat komen?
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